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Seminar on “Be a Master in the New Era of Printing” 
「成為新一代印刷大師」研討會 

 

Date 日期 : 28/4/2013 (Sunday 星期日)  

Time 時間 : 11:30am – 12:30pm 

Venue 地點 : Seminar Room, Hall 6, AWE 

亞洲國際博覽館 6 號展館 研討室 

Language 語言 : English 英語(恕不設即時傳譯服務) 

(Simultaneous Interpretation service will not be provided) 

Remarks 備註 : Free Admission 免費入座 

 

Programme 程序表 

 

11:15am-11:30am Registration 登記 

11:30am-11:50am 

Session 1: Trend & Benefits of G7 master Certification 

第一節: G7 Master 認證之趨勢及優點 

Mr C.M. Lee, Senior Training & Product Marketing Specialist, Konica Minolta Business Solutions 

(HK) Ltd 

柯尼卡美能達商業系統（香港）有限公司專業數碼印刷產品及技術培訓高級顧問李卓文先生 

Introduce the trend of G7 Master certification, workflow and benefits after certified. 

介紹 G7 Master 認證之趨勢，流程和認證後之優點 

11:50am-12pm Q&A Session 答問環節 

12pm-12:20pm 

Session 2: The Age of High Speed Production Color Inkjet Arrives? 

第二節: 高速生產型彩色噴墨印刷的世代真的已經來到了嗎？ 

Mr John Lo, Data Centre Specialist, Ricoh  

理光（香港）有限公司數據中心專家盧龍華先生 

In this rapidly changing era, printing technologies are advancing with each passing day. In order to 

stand out in the crowd, Mr Lo will investigate the trends impacting prints and reason why it is the 

high time for Inkjet Production Colour. Digital Production Print Applications and Inkjet Production 

Color Customer Stories will be shared. 

現今印刷技術日新月異，要了解印刷業趨勢，才能突圍而出。盧先生將會探討彩色噴墨印刷、數碼印刷應用

以及成功個案。 

12:20pm-12:30pm Q&A Session 答問環節 
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Remarks 備註:  

1. Free Admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限，先到先得。 

2. Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上之業內人士進場。 

3. The Organisers reserve the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。 

           

Event Organisers 活動主辦機構:  

                           

 

About the Speakers 講者簡介:                                                             

 

Mr C.M. Lee, Senior Training & Product Marketing Specialist , Konica Minolta Business 

Solutions (HK) Ltd 

柯尼卡美能達商業系統（香港）有限公司專業數碼印刷產品及技術培訓高級顧問李卓文先生 

Mr. C. M. Lee is now working as product specialist of multi-functional & professional printing products 

& solutions and responsible for product marketing promotions for Hong Kong, Shenzhen and 

Dongguan regions. Mr. Lee has many years’ experience in related products and also involved in 

product training. 

李卓文先生現為柯尼卡美能達專業數碼印刷及多功能產品顧問，負責協助公司發展專業數碼多功能系統及有關

商業解決方案於香港、深圳及東莞地區的銷售及市場推廣事務。此外，李先生擁有多年專業數碼印刷產品經驗，

憑藉其熱誠及對產品的認識，近年亦從事有關產品和技術上的培訓事宜。 

 

 

 

Mr John Lo, Data Centre Specialist, Ricoh  

理光（香港）有限公司數據中心專家盧龍華先生 

Mr Lo has 20-year experience in digital printing industry including specialist, sales and marketing roles 

in Fuji Xerox, HP, Creo, Kodak, Konica Minolta and Ricoh. 

盧先生擁有二十年於多間數碼印刷公司的數碼印刷銷售及專家經驗，包括 Fuji Xerox、HP、Creo、Kodak、

Konica Minolta 及 Ricoh。 

 

 


